

## 「安心出行」場所二維碼特定膠套使用說明 User Guide for LeaveHomeSafe Venue QR Code Tailor-made Plastic Folder

## 如何安裝 Set up



膠套中央位置印有「安心出行」點字,以及四塊凸起的膠粒 方便視障人士以觸摸方式知道「安心出行」場所二維碼四個角的位置

The plastic folder has the word "LeaveHomeSafe" printed in Braille in the centre and four rubber pads to indicate the four corners of the LeaveHomeSafe venue QR code to facilitate visually impaired persons to locate the code





將A4尺寸的「安心出行」場所二維碼放進膠套內 使膠套上的四塊膠粒與二維碼的四角重叠

Insert the A4-size LeaveHomeSafe venue QR code into the folder and make sure the four rubber pads overlap with the four corners of the QR code

## 建議使用步驟

Suggestions on How to Use



視障人士進入處所前,職員 可先安排他們到合適位置

Before visually impaired persons enter the premises, please offer them a suitable location



職員可向選擇使用「安心出行」 流動應用程式的視障人士提供 内有「安心出行」場所二維碼 的特定膠套

If visually impaired persons choose to use the LeaveHome-Safe mobile app to scan the QR code by themselves, please provide them with the A4-size LeaveHomeSafe venue QR code inserted in the plastic folder



視障人士可透過觸摸點字及 四塊凸起的膠粒知道二維碼 的位置

The visually impaired persons can locate the position of the QR code by touching the Braille and the four rubber pads



他們可自行使用「安心出行」 流動應用程式掃瞄二維碼 They can scan the QR code

They can scan the QR code with the LeaveHomeSafe mobile app by themselves

「安心出行」場所二維碼特定膠套只適用於以全版A4列印的場所二維碼 LeaveHomeSafe Venue QR Code Tailor-made Plastic Folder is only applicable to QR code printed on A4-size full page









